Form 2.2 Appraisal Form for Academic Presentation (Doctoral Degree Candidate)

表 2.2 北京航空航天大学留学博士研究生做学术报告考核表

Deadline: ≥1 months before thesis/dissertation submission 截止日期:论文提交之前至少1个月。 **Purpose:** Appraise the performance in academic presentation. 目的: 考核学生做学术交流报告的能力 Original Form to: ①Educational Affairs Office of the Training School 原件: 培养学院教学办公室一份 Copy to: ①International Student ②Tutor 复印件: 留学生、导师各一份 Part A – To be completed by the student (A 部分: 学生完成)
Full Name (英文姓名):
(same as in passport) (以护照用名为准)
Name in Chinese (中文名):______Nationality (国籍):_____ Student Number(学号): Registration Date(yy/mm)(入学年月)(年/月/日): Tutor(导师):_______Major(专业):______ Training School(培养学院):_______ Academic Report Title9(学术报告题目):______ Place(报告地点): Time(报告时间): ______ Main Contents (PPT attached) (主要内容,并附上 PPT) Part B – To be completed by the tutor (B 部分: 导师完成) □Excellent (优秀) □ Good (良好) □ Fair (合格) □ Fail (不合格) Signature by Tutor(导师签名)_______Date(日期)_____ Stamp by Educational Affairs Office of the Training School(培养学院教学办公室盖章)

Note: "Academic Activity" (1 credit) is one of the compulsory expertise courses for international postgraduates. Master's Degree candidates are required to participate in at least 10 activities (Form 2.1). Doctoral Degree candidates are required to participate in at least 10 activities (Form 2.1) and make at least 1 academic presentation (Form 2.2).

说明:学术活动是留学研究生培养环节中的必修环节之一,1学分。留学硕士研究生在学期间至少参加5次学术活动(表2.1),留学博士研究生在学期间至少参加10次学术活动(表2.1) 并至少完成1次口头学术报告(表2.2)。